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Protokół nr 193/23   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 14 listopada 2023 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

   

  

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel    - skarbnik powiatu  

2. Pani Dorota Krajcer    - sekretarz powiatu 

3. Pan Bartłomiej Panek    - kierownik Powiatowego Zarządu 

             Dróg w Wieluniu (PZD) 

4. Pani Anna Pakuła     - samodzielne stanowisko  

                                                                  ds. strategii, inwestycji  

         i pozyskiwania środków       

         zewnętrznych w Starostwie  

           Powiatowym w Wieluniu 

5. Pan Maciej Bryś    - naczelnik Wydziału Komunikacji,  

           Transportu i Dróg w Starostwie  

           Powiatowym w Wieluniu 
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6. Pan Zenon Kołodziej         - naczelnik Wydziału Edukacji,  

          Kultury, Sportu i Promocji  

          w Starostwie Powiatowym  

          w Wieluniu 

7. Pani Emilia Łaniewska    - dyrektor Domu Pomocy Społecznej  

          w Skrzynnie (DPS) 

8. Pani Patrycja Świtalska   - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

           Społecznych w Starostwie  

         Powiatowym w Wieluniu 

9. Pani Anetta Nowaczyk    - kierownik Warsztatu Terapii  

          Zajęciowej w Olewinie (WTZ) 

10. Pani Magdalena Kozera    - z-ca dyrektora Powiatowego  

         Centrum Pomocy Rodziny  

         w Wieluniu (PCPR)  

11.  Pani Anna Freus     - dyrektor Samodzielnego Publicznego  

                            Zakładu Opieki Zdrowotnej  

         w Wieluniu (SP ZOZ) 

  

 

 

 

Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CXCIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXCII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

5. Przyjęcie informacji o realizacji inwestycji powiatowych w 2023 r. – temat 

sesyjny.  
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6. Przyjęcie informacji Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

o przygotowaniu Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu do akcji zimowej  

w sezonie 2023/2024 - temat sesyjny.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie pozbawienia kategorii drogi 

powiatowej.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego.  

9. Rozpatrzenie wniosków dyrektorów szkół, dla których organem prowadzącym  

jest powiat wieluński o wyrażenie zgody na zabezpieczenie środków w budżecie 

powiatu wieluńskiego w 2024 r. w związku ze złożeniem wniosku w ramach 

Priorytetu 3 Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa 2.0 na lata 2021-2025  

– dot. wniosków dyrektorów następujących szkół: II Liceum Ogólnokształcącego  

im. J. Korczaka w Wieluniu, Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu, Zespołu Szkół nr 2  

im. J. Długosza w Wieluniu.  

10. Przyjęcie treści projektu porozumienia z Gminą Wieluń w sprawie zapewnienia 

uczniom niepełnosprawnym zamieszkałym na terenie Gminy Wieluń bezpłatnego 

transportu i opieki w czasie przewozu z miejsca zamieszkania do Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach oraz z Ośrodka do miejsca 

zamieszkania.  

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia „Programu współpracy 

Powiatu Wieluńskiego w roku 2024 z organizacjami pozarządowymi  

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia  

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie” – temat sesyjny. 

12. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie  

o rozważenie możliwości złożenia przez Powiat Wieluński wniosku  

do Regionalnego Centrum Polityki Społecznej w Łodzi o dofinansowanie  

ze środków PFRON robót budowlanych w DPS w Skrzynnie zadania  

pn.: „Przebudowa pomieszczeń w budynku A Domu Pomocy Społecznej  

w Skrzynnie”.  
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13. Przyjęcie projektu odpowiedzi na pismo Zastępcy Burmistrza Wielunia  

o wyrażenie zgody na zmianę zakresu rzeczowego i terminu realizacji zadania  

pn.: „Modernizacja istniejącego Warsztatu Terapii Zajęciowej w Olewinie”, 

objętego dofinansowaniem ze środków PFRON w ramach umowy  

nr WRR/000272/05/D o realizację przez samorząd powiatowy „Programu 

wyrównywania różnic między regionami III” w obszarach D, F.  

14. a) Zapoznanie z pismem z dnia 6.11.2023 r. Dyrektora Powiatowego Centrum  

     Pomocy Rodzinie w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na uczestnictwo  

     w realizacji resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej  

     „Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja  

     2024 w ramach Funduszu Solidarnościowego. 

b) Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia  

     Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu do realizacji  

     resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka  

     wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2024  

     w ramach Funduszu Solidarnościowego. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu do przystąpienia 

do realizacji projektu oraz udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania 

Powiatu Wieluńskiego w ramach naboru nr FELD.07.12.-IP.01-002/23: Osi 

Priorytetowej 7 „Fundusze europejskie dla zatrudnienia i integracji w Łódzkiem” 

Działanie FELD.07.12 „Usługi na rzecz rodziny”. 

16. Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętej uchwale Rady Społecznej przy SP ZOZ  

w Wieluniu w dniu 30.10.2023 r.  

17. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o poziomie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 30.09.2023 r., 

sporządzoną według stanu księgowego na dzień 24.10.2023 r.  
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18. Zapoznanie ze sprawozdaniem Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu z wykonania planu finansowego i planu 

inwestycyjnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu za trzy kwartały 2023 r. oraz ze zmianą do planu inwestycyjnego  

SP ZOZ w Wieluniu na 2023 r. 

19. Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowej Policji w Wieluniu o wsparcie 

finansowe działań edukacyjno-profilaktycznych zaplanowanych w 2024 r.: 

 konkurs dla uczniów szkół średnich województwa łódzkiego o Puchar 

Komendanta Wojewódzkiego Policji – eliminacje powiatowe – kwota 5 000 zł; 

 Turniej Bezpieczeństwa w Ruchu Drogowym - eliminacje powiatowe – kwota  

8 000 zł; 

 Bezpieczna droga do szkoły – kwota 2 000 zł; 

 Policyjna Akademia Bezpieczeństwa – eliminacje powiatowe – kwota 5 000 zł; 

 „Mikołaj na drodze” – kwota 1 000 zł; 

 „Niechronieni”, „Jabłko-cytryna”, „Bezpieczne ferie”, „Bezpieczne wakacje”, 

„Jednośladem Bezpiecznie do Celu”, „Świeć przykładem”, „Pikniki 

Profilaktyczne” - rozpatrzenie prośby o zakup elementów odblaskowych  

w postaci kamizelek, przywieszek, opasek, czapeczek, naklejek, 

odblaskowych smyczy 

- kontynuacja sprawy z CLXXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z 

dnia 18.09.2023 r.  

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034 – temat sesyjny.  

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Wieluńskiego na 2024 r. – temat sesyjny.  

22. Sprawy bieżące. 

23. Wolne wnioski.  

24. Zamknięcie CXCIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  
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Pkt 1 

Otwarcie CXCIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CXCIII 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.  

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu, 

zatem wszystkie decyzje podjęte przez Zarząd będą miały moc obowiązującą.  

 

 

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są uwagi, propozycje do proponowanego porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. 

Stwierdził, że Zarząd będzie obradował zgodnie z proponowanym porządkiem obrad.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje zgodnie proponowanym porządkiem 

obrad.  
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   Przyjęty porządek obrad: 

 

1.   Otwarcie CXCIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXCII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

5. Przyjęcie informacji o realizacji inwestycji powiatowych w 2023 r. – temat 

sesyjny.  

6. Przyjęcie informacji Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

o przygotowaniu Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu do akcji zimowej  

w sezonie 2023/2024 - temat sesyjny.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie pozbawienia kategorii drogi 

powiatowej.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego.  

9. Rozpatrzenie wniosków dyrektorów szkół, dla których organem prowadzącym  

jest powiat wieluński o wyrażenie zgody na zabezpieczenie środków w budżecie 

powiatu wieluńskiego w 2024 r. w związku ze złożeniem wniosku w ramach 

Priorytetu 3 Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa 2.0 na lata 2021-2025  

– dot. wniosków dyrektorów następujących szkół: II Licem Ogólnokształcącego  

im. J. Korczaka w Wieluniu, Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu, Zespołu Szkół nr 2  

im. J. Długosza w Wieluniu.  

10. Przyjęcie treści projektu porozumienia z Gminą Wieluń w sprawie zapewnienia 

uczniom niepełnosprawnym zamieszkałym na terenie Gminy Wieluń bezpłatnego 

transportu i opieki w czasie przewozu z miejsca zamieszkania do Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach oraz z Ośrodka do miejsca 

zamieszkania.  

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia „Programu współpracy 

Powiatu Wieluńskiego w roku 2024 z organizacjami pozarządowymi  

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia  

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie” – temat sesyjny. 
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12. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie  

o rozważenie możliwości złożenia przez Powiat Wieluński wniosku  

do Regionalnego Centrum Polityki Społecznej w Łodzi o dofinansowanie  

ze środków PFRON robót budowlanych w DPS w Skrzynnie zadania  

pn.: „Przebudowa pomieszczeń w budynku A Domu Pomocy Społecznej  

w Skrzynnie”.  

13. Przyjęcie projektu odpowiedzi na pismo Zastępcy Burmistrza Wielunia  

o wyrażenie zgody na zmianę zakresu rzeczowego i terminu realizacji zadania  

pn.: „Modernizacja istniejącego Warsztatu Terapii Zajęciowej w Olewinie”, 

objętego dofinansowaniem ze środków PFRON w ramach umowy  

nr WRR/000272/05/D o realizację przez samorząd powiatowy „Programu 

wyrównywania różnic między regionami III” w obszarach D, F.  

14. a) Zapoznanie z pismem z dnia 6.11.2023 r. Dyrektora Powiatowego Centrum  

     Pomocy Rodzinie w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na uczestnictwo  

     w realizacji resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej  

     „Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja  

     2024 w ramach Funduszu Solidarnościowego. 

b) Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia  

     Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu do realizacji  

     resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka  

     wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2024  

     w ramach Funduszu Solidarnościowego. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu do przystąpienia 

do realizacji projektu oraz udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania 

Powiatu Wieluńskiego w ramach naboru nr FELD.07.12.-IP.01-002/23: Osi 

Priorytetowej 7 „Fundusze europejskie dla zatrudnienia i integracji w Łódzkiem” 

Działanie FELD.07.12 „Usługi na rzecz rodziny”. 

16. Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętej uchwale Rady Społecznej przy SP ZOZ  

w Wieluniu w dniu 30.10.2023 r. 
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17. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o poziomie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 30.09.2023 r., 

sporządzoną według stanu księgowego na dzień 24.10.2023 r.  

18. Zapoznanie ze sprawozdaniem Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu z wykonania planu finansowego i planu 

inwestycyjnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu za trzy kwartały 2023 r. oraz ze zmianą do planu inwestycyjnego  

SP ZOZ w Wieluniu na 2023 r. 

19. Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowej Policji w Wieluniu o wsparcie 

finansowe działań edukacyjno-profilaktycznych zaplanowanych w 2024 r.: 

 konkurs dla uczniów szkół średnich województwa łódzkiego o Puchar 

Komendanta Wojewódzkiego Policji – eliminacje powiatowe – kwota 5 000 zł; 

 Turniej Bezpieczeństwa w Ruchu Drogowym - eliminacje powiatowe – kwota  

8 000 zł; 

 Bezpieczna droga do szkoły – kwota 2 000 zł; 

 Policyjna Akademia Bezpieczeństwa – eliminacje powiatowe – kwota 5 000 zł; 

 „Mikołaj na drodze” – kwota 1 000 zł; 

 „Niechronieni”, „Jabłko-cytryna”, „Bezpieczne ferie”, „Bezpieczne wakacje”, 

„Jednośladem Bezpiecznie do Celu”, „Świeć przykładem”, „Pikniki 

Profilaktyczne” - rozpatrzenie prośby o zakup elementów odblaskowych  

w postaci kamizelek, przywieszek, opasek, czapeczek, naklejek, 

odblaskowych smyczy 

- kontynuacja sprawy z CLXXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 18.09.2023 r.  

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034 – temat sesyjny.  

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Wieluńskiego na 2024 r. – temat sesyjny.  

22. Sprawy bieżące. 

23. Wolne wnioski.  
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24. Zamknięcie CXCIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z CXCII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są jakieś 

uwagi do treści protokołu. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

protokołu z CXCII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął treść 

protokołu z CXCII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

 

 

 

Pkt 5 

Przyjęcie informacji o realizacji inwestycji powiatowych w 2023 r. – temat 

sesyjny.  

 

 

Z sali obrad wyszedł Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu. Zarząd Powiatu 

w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Annę 

Pakułę – inspektora oraz pana Bartłomieja Panka – kierownika Powiatowego 

Zarządu Dróg w Wieluniu. Zapytał, czy są uwagi.  
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ma uwagę,  

a mianowicie, że dobrze byłoby, aby na koniec było napisane: „zrealizowane, 

podsumowane i w trakcie realizacji”. Zaznaczył, że w trakcie realizacji to przeważnie 

są takie inwestycje odnośnie, których generalnie nic nie było zrobione, tzn. po stronie 

kosztów zaangażowanych, czy wykonanych mamy zero.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że może trzeba 

byłoby zrobić na koniec roku, bo najczęściej się dzieje, ale faktura zostanie 

wystawiona, np.  w grudniu.   

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

dopowiedział, że dużo jest takich inwestycji na grudzień.   

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, czyli na zamknięcie 

roku. Dodał, że może to i racja.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zaznaczył, że jest też kilka 

inwestycji, które są już teraz przeniesione na rok 2024. Przykładowo projekty  

po 70 tys. zł.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do kwoty 175 tys. zł 

dotyczącej modernizacji WTZ (Warsztat Terapii Zajęciowej) w Olewinie. Dodał,  

że akurat dzisiaj jest taki punkt w porządku obrad.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że poprosił panią kierownik WTZ na Zarząd, bo znowu chce wprowadzać zmiany  

z nikim nie konsultowane. Zwrócił uwagę, że nie zgadza się numeracja. Dodał,  

że nie wie, czy nie warto byłoby zaznaczyć, żeby było to czytelne dla członków Rady 

Powiatu, czy to są środki powiatu, czy środki pozyskane z zewnątrz – jeśli tak,  

to z jakiego programu.    

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, żeby na sesję  

i na komisję trafił materiał z poprawioną numeracją i jak pan skarbnik mówił  

te inwestycje przeniesione na przyszły rok.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu dodał, aby odnośnie inwestycji 

wieloletnich zapisać termin zakończenia. Udzielił głosu panu skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odniósł się do słów pana 

Wojcieszaka zaznaczył, że jest jakiś stan, więc trzeba wiedzieć na jaką datę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu odnośnie kwoty 19 008,00 zł  - 

zwrot dotacji w ramach zadania „Sfinansowanie sprzętu i wyposażenia medycznego 

na potrzeby Szpitalnego Oddziału Ratunkowego Samodzielnego Publicznego 
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Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu” powiedział, że jak zrozumiał ww. kwota 

wyszła z przetargu, trzeba było oddać pieniądze, że sprzęt był kupiony taniej niż były 

zapewnione środki.   

Pani Anna Pakuła – samodzielne stanowisko ds. strategii, inwestycji  

i pozyskiwania środków zewnętrznych odpowiedziała, że tak, była zmiana 

klasyfikacji.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu wskazał, że zadań jest bardzo 

dużo. Odniósł się do kwoty 11 070,00 zł „Zapewnienie dostępności architektonicznej, 

cyfrowej i informacyjno-komunikacyjnej DPS w Skrzynnie”. Po telefonie do pani 

dyrektor okazało się, że są to plany tyflograficzne. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu poruszył kwestię „Dostępnej 

szkoły” i zapytał, czy to jest zakończony program, czy nie, ponieważ jest napisane  

„W trakcie realizacji”.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu odpowiedział, że środki 

zewnętrzne są rozliczone, a do wykonania zostało, zarówno w jednej, jak i w drugiej 

placówce, zabezpieczenie przeciwpożarowe i to są środki własne powiatu.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy to są te brakujące 

kwoty, które pójdą na p.poż.  

Pani Anna Pakuła – samodzielne stanowisko ds. strategii, inwestycji  

i pozyskiwania środków zewnętrznych odpowiedziała, że tak.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu powtórzył, że to są środki 

powiatu.  

 Pani Anna Pakuła – samodzielne stanowisko ds. strategii, inwestycji  

i pozyskiwania środków zewnętrznych dopowiedziała, że jest zabezpieczonych 

więcej środków niż szacowana wartość.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu poprosił, aby pani Pakuła 

poprawiła numerację, dodała z jakiego to funduszu i aby wzięła informację od pana 

skarbnika.  

 Pani Anna Pakuła – samodzielne stanowisko ds. strategii, inwestycji  

i pozyskiwania środków zewnętrznych powiedziała, czyli chodzi o podział  

na środki własne i dotację, a jeśli dotacja to z jakiego źródła.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu odpowiedział, że tak.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że można 

podać wartość całej inwestycji.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu dopowiedział, że trzeba tylko 

to rozpisać, że w następnych latach będzie kontynuacja, np. Skrzynno, albo kiedy 

kończy się umowa, termin realizacji. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji  

z poprawkami.  

 

 

 

  Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

informację o realizacji inwestycji powiatowych w 2023 r. z poprawkami 

wprowadzonymi na CXCIII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu  (głosowało 4 

członków Zarządu, nieobecny w tym punkcie Pan Jakub Jurdziński).   

 Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 6 

Przyjęcie informacji Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

o przygotowaniu Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu do akcji zimowej  

w sezonie 2023/2024 - temat sesyjny. 

 

  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do przedstawionego materiału. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

informacji i przekazaniem na Komisję oraz na sesję Rady Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 
      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

informację Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu o przygotowaniu 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu do akcji zimowej w sezonie 2023/2024  

- temat sesyjny i przekazał na Komisję Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady 

Powiatu w Wieluniu oraz na sesję Rady Powiatu w Wieluniu (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny w tym punkcie Pan Jakub Jurdziński).  

 Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie pozbawienia kategorii drogi 

powiatowej. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana Macieja 

Brysia – naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg. Zapytał, czy pan 

naczelnik lub pan kierownik chciałby coś dodać.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że nie. Poprosił o przychylność. Dodał, że przekazujemy tę samą 

długość, którą przekazało województwo.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1364/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny w tym punkcie Pan Jakub Jurdziński).  

Uchwała Nr 1364/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

naczelnikowi Maciejowi Brysiowi.  

 Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

omówił przedmiotową sprawę.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Udzielił głosu panu skarbnikowi.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, ile wyniosłaby 

maksymalnie kwota dofinansowania tego zadania przez powiat.  

 Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

wyjaśnił, że we wniosku jest założone, czyli kwota dopłaty przez powiat wieluński, tak 

jakby nikt nie jeździł tymi przewozami i wychodzi na tych 19 liniach z rozsądnym 

zyskiem, który jest po naszej stronie około 250 tys. zł.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że rozumie,  

że po złożonym wniosku niekoniecznie wojewoda może się zgodzić.   

 Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

odpowiedział, że tak, ponieważ występujemy o środki w wysokości 755 tys. zł  

do wojewody na te 19 linii.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu poinformował, że w projekcie 

budżetu, który będzie omawiany, na ten cel wprowadzone zostały środki w wysokości 

90 tys. zł. Przy podpisaniu umowy ewentualnie trzeba byłoby zrobić autopoprawkę. 

Zwrócił uwagę na ilość tych zadań.  

 Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

wyjaśnił, że w naborze w tamtym roku było 15 linii, ale w tym roku odbyło się 

spotkanie i takie jest zapotrzebowanie ze strony uczniów i szkół. Dlatego zwiększono 

o 4 linie.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, ile było zapłacone  

w poprzednim roku.  

 Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

odpowiedział, że tego nie pamięta.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu przekazał, że w tym roku jest 

plan 90 tys. zł, wykonanie jak na razie około 40 tys. zł. Dodał, że zaangażowanie 

środków własnych przy podpisaniu umowy musi być.  



16 
 

 Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

nadmienił, że przygotował wniosek tak jak były linie, 3 zł dopłaca wojewoda łódzki, 

powiat do złotówki. Dodał, że jeżeli chodzi o kilometrówkę, to mamy naprawdę dobrą 

cenę. Zaznaczył, że ten wniosek to jest czysta symulacja, ponieważ nie wiemy  

ile osób będzie jeździło.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że zakładają, że jeżeli 

jest zapotrzebowanie to ktoś będzie jednak jeździł.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jak 

rozumie to musiałoby być jeszcze w budżecie 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że jak 

dostaniemy, składany jest jak na razie wniosek i nie wiadomo na ile linii dostaniemy.  

 Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

wyjaśnił, że wojewoda musi się zgodzić na cały wniosek, nie wybiera sobie linii, 

powiat składa taki wniosek. Nadmienił, że do tej pory przechodziły wszystkie, o które 

występowali.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy wojewoda  

ma aż tyle środków.  

 Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

odpowiedział, że jest bodajże 54 mln zł na województwo łódzkie. Dodał, że drugi 

nabór jest przeprowadzany zawsze w czerwcu, bo zostają pieniądze.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1365/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny  

w tym punkcie Pan Jakub Jurdziński).  

 Uchwała Nr 1365/23 stanowi załącznik do protokołu. 
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 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, do kiedy ma być 

podpisana umowa.  

Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

odpowiedział, że do końca roku musi zostać podpisana.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaznaczył, że musi to zostać 

wprowadzone do budżetu.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział,  

że autopoprawką. Nadmienił, że w tamtym roku była podobna sytuacja,  

bo było zarezerwowanych 60 tys. zł, a umowa była na 90 tys. zł  o ile się nie myli  

i te 30 tys. zł było wprowadzanych do budżetu.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy byłaby aż taka 

różnica przy tych 4 liniach.  

Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

odpowiedział, że jest teraz drożej za kilometr. Dodał, że jest jedna linia, która ma 7 

kursów w ciągu dnia, dlatego to robi taką cenę.  

 

 

 

Salę obrad opuścił Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 3 osobowym.  

 

 

 

 

Pkt 9 

Rozpatrzenie wniosków dyrektorów szkół, dla których organem prowadzącym  

jest powiat wieluński o wyrażenie zgody na zabezpieczenie środków  

w budżecie powiatu wieluńskiego w 2024 r. w związku ze złożeniem wniosku  

w ramach Priorytetu 3 Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa 2.0 na lata 

2021-2025 – dot. wniosków dyrektorów następujących szkół: II Liceum 

Ogólnokształcącego im. J. Korczaka w Wieluniu, Zespołu Szkół nr 1  

w Wieluniu, Zespołu Szkół nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu.  
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

wyrażenia zgody na zabezpieczenie 9 tys. zł w budżecie powiatu wieluńskiego  

w 2024 r. w związku ze złożeniem wniosku przez powiat wieluński w ramach 

Priorytetu 3 Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa 2.0 na lata 2021-2025.  

  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) wyraził zgodę  

na zabezpieczenie 9 tys. zł w budżecie powiatu wieluńskiego w 2024 r. w związku  

ze złożeniem wniosku przez powiat wieluński w ramach Priorytetu 3 Narodowego 

Programu Rozwoju Czytelnictwa 2.0 na lata 2021-2025 (głosowało 3 członków 

Zarządu, nieobecny w tym punkcie Pan Jakub Jurdziński, Pan Krzysztof Dziuba).

 Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 10 

Przyjęcie treści projektu porozumienia z Gminą Wieluń w sprawie zapewnienia 

uczniom niepełnosprawnym zamieszkałym na terenie Gminy Wieluń 

bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu z miejsca zamieszkania  

do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach  

oraz z Ośrodka do miejsca zamieszkania. 

 

 

Na salę obrad powrócił Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana Zenona 

Kołodzieja – naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji, któremu 

udzielił głosu.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji omówił przedmiotową sprawę.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że zmienił się 

kilometraż.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji przekazał, że jeżeli wystąpią jakieś różnice to dyrektor placówki będzie 

robił korekty i rozliczał w stosunku rocznym ogólne koszy świadczonej usługi.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

wicestaroście.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, jeżeli będzie  

to płatne raz, a jeśli będzie zmiana stawki.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że będzie korekta stawki.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, kiedy jest płatność.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji zaznaczył, że będzie korekta, zmiana dotycząca stawki wynagrodzenia. 

Dodał, że do tej pory też tak było.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że wcześniej była 

płatność miesięczna.   

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji potwierdził.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem treści projektu porozumienia z Gminą Wieluń.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął treść 

projektu porozumienia z Gminą Wieluń w sprawie zapewnienia uczniom 

niepełnosprawnym zamieszkałym na terenie Gminy Wieluń bezpłatnego transportu  

i opieki w czasie przewozu z miejsca zamieszkania do Specjalnego Ośrodka 

Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach oraz z Ośrodka do miejsca zamieszkania 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny w tym punkcie Pan Jakub Jurdziński). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia „Programu współpracy 

Powiatu Wieluńskiego w roku 2024 z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie” – temat sesyjny. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

naczelnikowi Kołodziejowi.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji omówił przedmiotową sprawę.       

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zgłosił poprawkę, że nie 

powinien być wpisany „projekt programu” tylko „program”. Ponadto wstawiono datę  

w projekcie uchwały Rady Powiatu i w załączniku dotyczącą planowanej sesji w dniu 

27.11.br, która zmieniła się, ponieważ sesja odbędzie się w dniu 30.11.br. Dodał,  

że sugerowałby, aby w projektach uchwał nie wypisywać daty.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że środki  

do projektu budżetu zostały wprowadzone na podstawie tych kwot, które zostały 
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ujęte. Poprosił Zarząd, żeby w przyszłym roku już nie zwiększać tych środków,  

tak jak to było w tym roku. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że Zarząd przyjął to do wiadomości. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1366/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Wieluńskiego w roku 2024  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie”, z poprawkami wprowadzonymi na CXCIII posiedzeniu Zarządu 

Powiatu w Wieluniu – temat sesyjny (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny w 

tym punkcie Pan Jakub Jurdziński).        

 Uchwała Nr 1366/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 12 

Rozpatrzenie prośby Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie  

o rozważenie możliwości złożenia przez Powiat Wieluński wniosku  

do Regionalnego Centrum Polityki Społecznej w Łodzi o dofinansowanie  

ze środków PFRON robót budowlanych w DPS w Skrzynnie zadania  

pn.: „Przebudowa pomieszczeń w budynku A Domu Pomocy Społecznej  

w Skrzynnie”. 
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Patrycję Świtalską – kierownika Oddziału Zdrowia i Spraw Społecznych oraz panią 

Emilię Łaniewską – dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie. Udzielił głosu 

panu skarbnikowi.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że w projekcie 

budżetu, który będzie omawiany, tego zadania nie ma. Jeżeli będą 

wygospodarowane środki przez DPS, to można zrobić autopoprawkę. Dodał, że jak 

zrozumiał to jakiekolwiek dane o środkach finansowych, o zabezpieczeniu będą 

dopiero wymagane w miesiącu styczniu 2024 r. 

 Pani Emilia Łaniewska – dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie 

poinformowała, że do 30.11.br mogą złożyć wniosek, a w następnym etapie mogą 

uzupełnić dokumentację. Dodała, że m.in. muszą dać oświadczenie, czy jest 

wymagane pozwolenie, zgłoszenie i to wszystko mogliby zrobić w ciągu 1,5 

miesiąca, tj. uzupełnienie dokumentów, o czym poinformował ją pracownik RCPS 

(Regionalne Centrum Polityki Społecznej). Nadmieniła, że jeśli nie złożą, to w tym 

momencie ten wniosek zostanie bez rozpatrzenia. Przekazała, że w swoim budżecie 

są przed dwoma dużymi przetargami i to też im pozwoli jakby mieć większą jasność, 

żeby te środki zabezpieczyć z ich budżetu. Zaznaczyła, gdyby były takie możliwości 

finansowe w przyszłym roku w powiecie, to każda złotówka stanowiłaby dla nich 

wsparcie. Dodała, że na pewno dochody im wzrosną z tytułu odpłatności, ale są dużo 

większe koszty utrzymania pracowników. Podkreśliła, że na pewno będą zakładać 

oszczędności na poczet tego projektu. Dodała, że w grudniu będą wiedzieć jakie 

mają możliwości tegorocznych oszczędności.   

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że widzi taką 

możliwość, żeby autopoprawką, kiedy będzie uchwalany budżet na przyszły rok, 

zdjąć z tych proponowanych przez panią dyrektor w projekcie wydatków i te, które  

są w projekcie budżetu, zdjąć ten udział własny z wydatków, które są zaplanowane, 

zmniejszyć wydatki bieżące, wprowadzić to zadanie jako udział własny i to zrobić  

ww. autopoprawką w grudniu. W trakcie roku, kiedy będzie dzielona nadwyżka, jeżeli 

taka wystąpi, a jeżeli w DPS taka wystąpi, to tę nadwyżkę z środków DPS-u, których 

nie wykona, a są w budżecie, zostaną zwrócone DPS-owi, który ujmie je jako wkład 

własny. Gdyby zabrakło tych środków i jeżeli byłyby jakieś dodatkowe środki,  

to Zarząd musiałby wyrazić zgodę, żeby dołożyć dodatkowe pieniądze.   
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował,  

wyrażenie zgody na złożenie przedmiotowego wniosku.   

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) wyraził zgodę 

na złożenie przez Powiat Wieluński wniosku do Regionalnego Centrum Polityki 

Społecznej w Łodzi o dofinansowanie ze środków PFRON robót budowlanych w DPS 

w Skrzynnie zadania pn.: „Przebudowa pomieszczeń w budynku A Domu Pomocy 

Społecznej w Skrzynnie” (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny w tym punkcie 

Pan Jakub Jurdziński). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pani Emilia Łaniewska – dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie 

poinformowała, że na ten moment mają 50 tys. zł wolnych środków. Powtórzyła,  

że są przed przetargami i to może spowodować, że będą jeszcze oszczędności  

i to wszystko wkładają w nadwyżkę.  

 

 

 

Pkt 13 

Przyjęcie projektu odpowiedzi na pismo Zastępcy Burmistrza Wielunia  

o wyrażenie zgody na zmianę zakresu rzeczowego i terminu realizacji 

zadania pn.: „Modernizacja istniejącego Warsztatu Terapii Zajęciowej  

w Olewinie”, objętego dofinansowaniem ze środków PFRON w ramach 

umowy nr WRR/000272/05/D o realizację przez samorząd powiatowy „Programu 

wyrównywania różnic między regionami III” w obszarach D, F. 
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Anettę 

Nowaczyk - kierownika Warsztatu Terapii Zajęciowej w Olewinie (WTZ). Zapytał,  

czy przed złożeniem nie wiedzieli o komplikacjach, które mogą się zadziać.  

Pani Anetta Nowaczyk - kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej  

w Olewinie odpowiedziała, że wtedy był zrobiony tylko audyt energetyczny, który 

pokazał inne możliwości, że to jest bardzo opłacalne. Po drugie nie do końca było  

to wzięte, że park jest pod opieką konserwatora. Dodała, że jej celem było to,  

aby zamontować panele i fotowoltaikę, żeby wspomóc placówkę, aby ogrzewanie, 

prąd były tańsze.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wtrącił, że naszym 

też. Dodał, że po wszystkich opiniach nie pozostaje im nic jak teraz odmówić. 

Zaznaczył, że do końca roku nie zdąży się tego zrealizować. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych przekazała, że to jest do końca marca. Dodała, że w PFRON 

(Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych) dowiadywały się,  

że może być ciężko, aby taki zakres przeszedł.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że umowa jest  

z PFRON.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych potwierdziła. Zarząd bierze za to odpowiedzialność. Nadmieniła,  

że w PFRON nie będzie dobrze, jeżeli w ogóle zrezygnujemy z zadania, ponieważ 

spadamy na koniec kolejki. Dodała, że po prostu łódzki PFRON nie wykorzysta już 

tych pieniędzy, musi zwrócić je do Warszawy i też musi się z tego wytłumaczyć.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał o inne rozwiązanie.  

Pani Anetta Nowaczyk - kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej  

w Olewinie przekazała, że uruchomiła inne firmy i spróbuje się dowiedzieć o jakiejś 

innej opcji zmiany miejsca postawienia paneli. Zapytała, czy gdyby była taka opcja, 

że np. sama fotowoltaika, gdyby powstała.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, jak będzie 

wiadomo, że się nie da, to czy można zmieć zakres na taki, który zdążą wykonać  

w tym roku, żeby nie zwracać środków.  
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Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych wyjaśniła, że z informacji, które wysłali do PFRON o tym nowym 

zakresie, to uzyskali odpowiedź, że na takie coś szansy nie będzie. Dodała, 

ewentualnie jakby zrobić samą fotowoltaikę. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nawet gdyby 

zrezygnować z jakichkolwiek inwestycji i te pieniądze wydać na bieżące.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że należy też zmieniać umowę z PFRON-em, 

ponieważ mamy podpisaną umowę z PFRON.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, z jakiego programu 

jest umowa z PFRON-em.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że z Programu wyrównywania różnic między 

regionami.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, czyli to nie jest 

z algorytmu.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że nie, to jest całkowicie coś innego, mają określone 

zasady. Nadmieniła, że to jest bardziej bieżący zakres.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, czy nie można tego  

zaaneksować.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak jak 

mówił, muszą odmówić, a na przyszłe rozdanie pani kierownik trzeba się 

przygotować. 

Pani Anetta Nowaczyk - kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej  

w Olewinie zapytała, czy istnieje możliwość, np. żeby spróbować samą fotowoltaikę.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że wtedy byłoby zrealizowane częściowo to zadanie, 

ponieważ fotowoltaika była w tym zadaniu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że pytanie jest takie, czy osiągniemy ten efekt, o którym jest mowa.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych przekazała, że z fotowoltaiką zdąży się do końca marca.  
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, a dlaczego nie zdąży się  

z pompą.            

 Pani Anetta Nowaczyk - kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej  

w Olewinie wyjaśniła, że specjalista od tej działalności stwierdził, że koszty będą 

dużo większe niż zakładano.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy nie ma innego 

specjalisty.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tam 

nie można używać maszyn.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaznaczył, że są dwa rodzaje pompy: 

głębinowa i powietrzna. Dodał, że pompa powietrzna jest dużo bardziej ekonomiczna 

i nie ma ingerencji w grunt.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest 

pytanie, czy ten wydatek energetyczny będzie taki jak założono.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że tak. Dodał,  

że pompa powietrzna jest dużo lepsza od pompy głębinowej.  

Pani Anetta Nowaczyk - kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej  

w Olewinie odpowiedziała, że okazało się, że 1. lipca zmienia się Prawo 

energetyczne i wtedy koszty będą dużo większe. Jeżeli w gminie byłaby już jakaś 

fotowoltaika, to mogliby się pod to podłączyć i na starych zasadach obsługiwaliby 

fotowoltaikę i pompę, ale ponieważ od lipca wchodzi nowe prawo, to będą duże 

koszty.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czego duże koszty.  

 Pani Anetta Nowaczyk - kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej  

w Olewinie odpowiedziała, że będzie niska efektywność użytkowania z panelami 

razem.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że pani 

kierownik mówiła o tym, że na innych zasadach są przyłączenia i rozliczanie.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że jest taka zasada,  

że najpierw jest pobór na bieżące. Najpierw fotowolaika będzie obsługiwać pompę  

i bieżące i dopiero stosunek nadwyżki do tego będzie na innych zasadach.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że zapewne pan, który się tym zajmuje, mówił o okresie zwrotu inwestycji, bo ten 

okres w nowych przeliczeniach wydłuża się.  



27 
 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, aby zrobić 

zmianę na pompę powietrzną. W zasadzie zmieni się tylko jeden element.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że wydaje mu się,  

że pompa powietrzna jest tańsza od pompy głębinowej.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nie ma 

ingerencji w grunt i można będzie to wykonać.  

 Pani Anetta Nowaczyk - kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej  

w Olewinie powiedziała, że najprostszą rzeczą jest to odpuścić, ale wie, że to jest 

niedobrą rzeczą. Zaznaczyła, że spróbowała z innymi firmami zrobić rozeznanie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, panią 

kierownik o zdanie.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych zaproponowała pozostawienie sprawy w toku do następnego Zarządu  

i zobaczymy, co pani kierownik jeszcze ustali.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że przekaże pani 

kierownik kontakty. Nadmienił, że pompę powietrzną robi się bardzo szybko.  

 Pani Anetta Nowaczyk - kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej  

w Olewinie powiedziała, że konserwator zabronił przycinki drzew i  kopanie ma być 

ręczne. Przekazała, że znalazła firmę lokalną i wychodzi bardzo drogo.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że pompę powietrzną 

wiesza się na zewnętrznej ścianie, obojętnie w którym miejscu i to zajmuje 2m2, 

nawet może być w powietrzu na ścianie, nie ma ingerencji do gruntu, nawet chyba 

nie potrzeba żadnych projektów.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jak 

budynek jest zabytkowy.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że można postawić na dwóch 

nogach, zrobić jakąś ramkę.  

  Pani Anetta Nowaczyk - kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej  

w Olewinie powiedziała, że znalazła firmę, która sprawdziła i znalazła dwa 

dodatkowe miejsca gdzie ewentualne byłoby możliwe postawienie paneli,  

bo poprzednie firmy określiły tylko jedno miejsce najbardziej nasłonecznione. Dodała, 

że jeżeli ma taką zgodę Zarządu, to wysłałaby do konserwatora zabytków  

z zapytaniem, czy jest na to zgoda i na jakich warunkach. Dodała, że musi to też 

uzgodnić z panią burmistrz.  
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  Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych powiedziała, że z tego, co kojarzy to miasto nawet jeszcze umowy  

nie podpisało, bo w trakcie jak mieli podpisać, to okazało się, że nie będzie  

to realizowane i nie chcą w ogóle podpisać umowy, czyli powiat ma umowę 

podpisaną z PFRON, ale z miastem  nie ma podpisanej.  

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że Zarząd pozostawia sprawę w toku, niech pani kierownik działa i na 22.11.  

na Zarząd. Zapytał, czy jest zgoda Zarządu. Nikt nie zgłosił sprzeciwu.  

 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu podjął decyzję o pozostawieniu sprawy  

pn. „Przyjęcie projektu odpowiedzi na pismo Zastępcy Burmistrza Wielunia  

o wyrażenie zgody na zmianę zakresu rzeczowego i terminu realizacji zadania  

pn.: „Modernizacja istniejącego Warsztatu Terapii Zajęciowej w Olewinie”, objętego 

dofinansowaniem ze środków PFRON w ramach umowy nr WRR/000272/05/D  

o realizację przez samorząd powiatowy „Programu wyrównywania różnic między 

regionami III” w obszarach D, F” w toku i rozpatrzeniu na kolejnym posiedzeniu 

Zarządu Powiatu w Wieluniu w dniu 22.11.br.  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Salę obrad opuścił Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 3 osobowym.  
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Pkt 14 

      a) Zapoznanie z pismem z dnia 6.11.2023 r. Dyrektora Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na 

uczestnictwo w realizacji resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki 

Społecznej „Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego 

– edycja 2024 w ramach Funduszu Solidarnościowego. 

b) Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie 

upoważnienia Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu 

do realizacji resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej 

„Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 

2024 w ramach Funduszu Solidarnościowego.  

 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Magdalenę Kozera - z-cę dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu. Powiedział, że jest to program realizowany z kilkoma gminami.  

Pani Magdalena Kozera - z-ca dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że z 10 gminami.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” wyrażeniem zgody  

na uczestnictwo w realizacji resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki 

Społecznej „Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego  

– edycja 2024 w ramach Funduszu Solidarnościowego.  
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a)  Zarząd Powiatu w Wieluniu po zapoznaniu z pismem z dnia 6.11.2023 r. 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu, jednogłośnie (przy 3 

głosach „za”) wyraził zgodę na uczestnictwo w realizacji resortowego Programu 

Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek 

Samorządu Terytorialnego – edycja 2024 w ramach Funduszu Solidarnościowego 

(głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny w tym punkcie Pan Jakub Jurdziński,  

Pan Krzysztof Dziuba). 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  

 

 

 

b) Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął 

uchwałę Nr 1367/23 w sprawie upoważnienia Dyrektora Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Wieluniu do realizacji resortowego Programu Ministra Rodziny  

i Polityki Społecznej „Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu 

Terytorialnego – edycja 2024 w ramach Funduszu Solidarnościowego (głosowało 3 

członków Zarządu, nieobecny w tym punkcie Pan Jakub Jurdziński, Pan Krzysztof 

Dziuba). 

 

Uchwała Nr 1367/23 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu  

do przystąpienia do realizacji projektu oraz udzielenia pełnomocnictwa  

do reprezentowania Powiatu Wieluńskiego w ramach naboru  

nr FELD.07.12.-IP.01-002/23: Osi Priorytetowej 7 „Fundusze europejskie  

dla zatrudnienia i integracji w Łódzkiem” Działanie FELD.07.12  

„Usługi na rzecz rodziny”. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1368/23 w sprawie upoważnienia Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu do przystąpienia do realizacji projektu oraz udzielenia 

pełnomocnictwa do reprezentowania Powiatu Wieluńskiego w ramach naboru  

nr FELD.07.12.-IP.01-002/23: Osi Priorytetowej 7 „Fundusze europejskie  

dla zatrudnienia i integracji w Łódzkiem” Działanie FELD.07.12 „Usługi na rzecz 

rodziny” (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny w tym punkcie Pan Jakub 

Jurdziński, Pan Krzysztof Dziuba).       

 Uchwała Nr 1368/23 stanowi załącznik do protokołu.  
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Na salę obrad powrócił Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

 

Pkt 16 

Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętej uchwale Rady Społecznej przy SP ZOZ  

w Wieluniu w dniu 30.10.2023 r. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Annę 

Freus - dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu, której udzielił głosu.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd przyjął informację. Zapytał, 

czy jest zgoda. Nikt nie zgłosił sprzeciwu.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przyjął informację Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o podjętej uchwale Rady 

Społecznej przy SP ZOZ w Wieluniu w dniu 30.10.2023 r.    

 Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 17 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o poziomie zobowiązań i należności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 

30.09.2023 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 24.10.2023 r. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że z materiału wynika, że sytuacja jest bardzo trudna. Udzielił głosu pani dyrektor 

Freus.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu przekazała, że poziom zobowiązań jest bardzo wysoki. 

Zaznaczyła, że złożyła kolejne pismo do powiatu na temat wkładów własnych  

do inwestycji, na temat umorzenia pożyczki, którą SP ZOZ wcześniej zaciągnął. 

Wkład własny szpitala w inwestycje już przekroczył 3,5 mln zł w roku 2023, czyli jak 

najbardziej ma to bezpośrednio swoje odbicie w zobowiązaniach, w tym 

wymagalnych.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się z przedmiotową 

informacją. 

 

 
 
      Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o poziomie 

zobowiązań i należności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu na dzień 30.09.2023 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 

24.10.2023 r.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu..  

 

 

 

 

Pkt 18 

Zapoznanie ze sprawozdaniem Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu z wykonania planu finansowego i planu 

inwestycyjnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu za trzy kwartały 2023 r. oraz ze zmianą do planu inwestycyjnego  

SP ZOZ w Wieluniu na 2023 r. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

dyrektor Freus.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się  

ze sprawozdaniem oraz ze zmianą do planu inwestycyjnego SP ZOZ w Wieluniu  

na 2023 r.   

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się ze sprawozdaniem Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu z wykonania 

planu finansowego i planu inwestycyjnego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu za trzy kwartały 2023 r. oraz ze zmianą do planu 

inwestycyjnego SP ZOZ w Wieluniu na 2023 r.      

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do kwestii 

warunkowego prawach wykonywania zawodu, używania tytułu lekarza specjalisty. 

Przekazał pani dyrektor informację Wielkopolskiej Izby Lekarskiej, która zajmowała 

się czymś takim i podmioty lecznicze się do tego nie stosują.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 5 minut przerwy 

w posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady  

Zarządu Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje  

w składzie 4 osobowym. Nieobecny Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu. 

 

 

 

Pkt 19 

     Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowej Policji w Wieluniu o wsparcie 

finansowe działań edukacyjno-profilaktycznych zaplanowanych w 2024 r.: 

 konkurs dla uczniów szkół średnich województwa łódzkiego o Puchar 

Komendanta Wojewódzkiego Policji – eliminacje powiatowe – kwota 

5 000 zł; 

 Turniej Bezpieczeństwa w Ruchu Drogowym - eliminacje powiatowe  

– kwota 8 000 zł; 

 Bezpieczna droga do szkoły – kwota 2 000 zł; 

 Policyjna Akademia Bezpieczeństwa – eliminacje powiatowe – kwota 

5 000 zł; 

 „Mikołaj na drodze” – kwota 1 000 zł; 

 „Niechronieni”, „Jabłko-cytryna”, „Bezpieczne ferie”, „Bezpieczne 

wakacje”, „Jednośladem Bezpiecznie do Celu”, „Świeć przykładem”, 

„Pikniki Profilaktyczne” - rozpatrzenie prośby o zakup elementów 

odblaskowych w postaci kamizelek, przywieszek, opasek, czapeczek, 

naklejek, odblaskowych smyczy 

- kontynuacja sprawy z CLXXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 18.09.2023 r. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował,  

aby zamieścić te działania do kalendarza wydarzeń: kulturalnych i oświatowych, 

sportowych, organizowanych i współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe  

w Wieluniu, natomiast kwoty Zarząd ustali przy podziale środków jakie będą 

przyznane na te działania.  
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy mowa jest  

o wszystkich imprezach.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że o wszystkich imprezach, które są tutaj, żeby je wpisać.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że konkurs  

dla uczniów, który był w poprzednim roku to była kwota 500 zł. Dodał, że jego 

zdaniem pan komendant określił kwotę organizacji całej imprezy.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że na pewno takich kwot nie otrzyma, bo to jest poza możliwościami finansowymi 

powiatu. Zapytał, kto jest „za” zamieszczeniem tych działań do kalendarza wydarzeń: 

kulturalnych i oświatowych, sportowych, organizowanych i współorganizowanych 

przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu.  

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął decyzję  

o wpisaniu ww. działań do wydarzeń: kulturalnych i oświatowych, sportowych, 

organizowanych i współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny w tym punkcie Pan Jakub Jurdziński).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 20 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034 – temat sesyjny. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu powiedział, że jeżeli chodzi  

o dochody majątkowe, to jest mowa o wszystkich zewnętrznych środkach, które 

przychodzą na inwestycje, czyli dotacje, z jednostek samorządu.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu odpowiedział, że tak. Wskazał, 

że w informacji jaką otrzymał pan radny może sobie przeczytać jakie to są środki,  

z czego są dotacje i skąd pochodzą środki zewnętrzne. Nadmienił, że zgadzają się  

ze środkami, które są w opisie Wieloletniej Prognozy Finansowej.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem 

uchwały.  

 

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1369/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego  

na lata 2024-2034 – temat sesyjny (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny  

w tym punkcie Pan Jakub Jurdziński).  

Uchwała nr 1369/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

Pkt 21 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Wieluńskiego na 2024 r. – temat sesyjny.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu zaznaczył, że w poprzednim 

punkcie omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu z uwagi na brak 

pytań, zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  

 

  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1370/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wieluńskiego na 2024 r. – temat sesyjny 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny w tym punkcie Pan Jakub Jurdziński). 

 Uchwała Nr 1370/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

 

Pkt 22 

Sprawy bieżące. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował  

o naborze z Urzędu Marszałkowskiego na drogi. Zapytał, czy składamy wniosek.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że na razie nie 

kwalifikujemy się, ale będą jeszcze rozmawiać, ponieważ wydaje się, że popełnili 

błąd, jeśli chodzi o nośność. Podkreślił, że podali tak wysoką nośność, że żadna 

droga powiatowa tego nie spełnia. Dodał, że rozmawiał z panem kierownikiem, który 

ma napisać pismo, czy tam nie ma błędu, ponieważ są to parametry, które spełniają 

drogi szybkiego ruchu.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, jak z tematem Mokrska.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował  

że pan wójt zobowiązał się, że dołoży więcej środków na przyszłych inwestycjach, 

ponieważ odbyło się spotkanie.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że więcej, to znaczy.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że 70% pan wójt dokłada.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że tam są małe sumy.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że chciał pan 

wójt złożyć jeszcze na Mokrsko-Komorniki, ponieważ dzwonił do niego w tej sprawie.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu poruszył kwestię Białej, aby tam 

coś zrobić.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że Wiktorów jest na przetargu.  

 

 

 

 

 

 

Pkt 23 

Wolne wnioski. 

 

      Na CXCIII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie zostały 

zgłoszone.  
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Pkt 24 

Zamknięcie CXCIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CXCIII posiedzenie Zarządu 

Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

 

Protokołowała: 

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor  


